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ENKEL FRÅGA 

 

    Till 

     

Ordförande i 

Samhällsbyggnadsnämnden 

Tomas Hansson(KD) 

 

 

Det har pågått och pågår nu återigen omfattande byggnationer vid Flemingbergs Centrum. 

Syftet är naturligtvis mycket bra för Flemingsbergs utveckling men medför mycket stora 

svårigheter för gångtrafikanter, busschaufförer och passagerare. Att bron över Hälsovägen 

mellan området vid Huddinge Sjukhus och Flemingsbergs Centrum revs, var en stor 

nackdel. Gångtrafikanter har nu stora svårigheter att ta sig mellan dessa områden. 

Flyttningen av busshållplatser medför också stora nackdelar. Mot bakgrund av att vi kan 

räkna med att dessa svårigheter kommer att bli långvariga ställer jag följande fråga till 

dig: 

 

Vilka åtgärder kommer du att vidta för att förbättra säkerheten och tillgängligheten 

för fotgängare i området utanför Flemingsbergs Centrum och vilken information om 

de fortsatta bygg- och anläggningsarbetena kommer invånarna att få? 

 

 

 

Britt Björneke 

Vänsterpartiet 


